
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. március 24-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

BaIo Zoltán

:N-37/I 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség
Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Teleki utca 79/1 . szám alatt a csapadékvíz elvezető beomlott, eltömődött, így az előtte
lévő házaknál megáll a víz. A Teleki utca ‘77. szám alatti ingatlan előtt megsüllyedt a járda(monolit lapos járda) és eléggé akadálypályává alakult az Út több szakaszon is, de a 77. számalatt fokozottan balesetveszélyes, mert 1 O cm-re kiáll az egyik járdalap, a másik pedig le vansüllyedve.

2. A Görbe utca vége és a Gát utca felőli vég kikátyúsodott a tél folyamán. Egy útalappal
ellátott utca van kijárva, amiről beszél, az pedig éppen egy kanyart érint.

3 . Hajnal utca és Vashalom utca találkozásánál volt egy elsőbbségadás kötelező tábla, amitvalaki kitaposott és most görbe módon áll az oszlop, de a tábla nincs rajta. Kérte ezt rendezni.

4. A Nyíl utca - Teleki utca végén, ami nincs aszfalttal ellátva, a tél folyamán tönkre ment
az Út, így ezeknek a kátyúzását kéri a tavasz folyamán. Időszerű lenne javítani, mert főleg a két
vége rongálódott meg, a közepe még egészjó mind a Raktár sor felől, illetve a Teleki utca felőli
rész, ahol véget ért az aszfalt. A Nyíl utcánál is a Raktár sor és a Vári utca felőli vége vanjobban
kij árva.

Válaszok:

1 . Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
szerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhívtuk figyelmét.

2. Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
szerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhívtuk figyelmét.

3. Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
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szerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhívtuk figyelmét.

4. Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnakszerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhívtuk figyelmét.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. március 18.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám: Tárgy.

Csibor Géza

:N37/I ‘7 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség
Tárgyalás módja: Eló’készítette.’

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések.

1 . A Babilon sor és a Kossuth utca kereszteződésénél a Víz megáll, de eztjelezték a Kereszt
utcán lakók is, hogy ott az esőzések idején megáll a Víz és nehéz közlekedni. Kérte, hogy
oiwosolják ezt a problémát.
2. A Vásárszél azon részéből, ahol a játszótér Van, a belső tömbből keresték meg, hogy a
felszórt Út a tél folyamán tönkre ment és nagy sár Van. Kérte, hogy ezt is rendezzék.
3. A rágcsálókkal kapcsolatban őt is megkeresték, hisz az egész Városbanjelen Vannak.
4. A Lengyel Lajos utca jobb oldalára eső utcákból keresték meg azzal, hogy egy Stop
táblát kellene kihelyezni, mert az utcákból gyorsan hajtanak ki, ami a gyalogosan közlekedőkre
veszélyes lehet.

Válaszok:

1 . Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
szerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhíVtuk figyelmét.
2. Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
szerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhívtuk figyelmét.
3 . Békés Város Önkormányzatának a közterületekre és intézményi területekre szerződése
van rágcsálóirtó Vállaikozóval, aki rendszeresen végzi ezeket a feladatokat.
4. Véleményünk szerint a széles Lengyel Lajos utca nem indokolja az „Állj!
Elsőbbségadás kötelező” táblák elhelyezését, de Képviselő Úr kifejezett kérésére a Pénzügyi és
Városfejlesztési Bizottság elé tárjuk, mint forgalmi rend változására vonatkozó javaslatot.

Kérem válaszaim elfogadását.
Békés, 2022. március 18.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám: Tárgy:

Rácz Attila

:N-yr/I 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség
Tárgyalás módja: Eló’készítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

I . A Gőzmalom sori lakosok keresték meg: a szeszfőzdével szemben van egy fél házsor,ahol 4 vagy 5 üresen álló ingatlan van. Az ott lakók küzdenek a rágcsálók ellen, mert nagyonelszaporodtak a patkányok. A lakók kérdezik, hogy erre van-e valamilyen önkormányzatsegítség? Tudja, hogyjó pár évvel ezelőtt volt egy központi feladat ezzel kapcsolatban: lehetettbejelentést tenni, ládákat helyeztek ki, stb. Nem tudja, hogy most ezzel kapcsolatban mit lehettenni, hogy tudnának segíteni? Mindenki a saját területén ellátja a mentesítést, de nem tudjákkezelni a lakatlan ingatlanoknál megjelenő rágcsálókat, amelyek átmennek a sajátingatlanjaikra is.
Véleménye szerint ez a probléma nemcsak ezen a területen jelenik meg, hanem a város többpontján is gondot okoz. Talán még a Karacs Teréz utcán is látott patkányt a járda mellett, azaknából előjönni.
2. Egyszer már említette a testület ülésén és döntés is született arról, hogy megoldják azalábbi problémát: a Galamb utca sarkától- nem a Bocskai utca felé - befelé a Bartók Béla utca,Csapó pékség felé a sarki ingatlannál van egy iránytörés ajárdában, amely kiviszi ajárdán lévőgyalogosokat a közútra, ami balesetveszélyes. Sajnos eddig nem került rendezésre ez aprobléma, ezért ismét kéri, hogy az idén megvalósuljon ennek a rendezése. Egy ingatlan előttkellene kiegyenesíteni a járdát, és akkor bent maradnának a gyalogosok, és nem kellenekimenniük a közútra.

Válaszok:

1 . Békés Város Önkormányzatának rágcsálóirtásra a közterületekre és intézményiterületekre van szerződése, a magántulajdonú ingatlanoknak saját maguknak kell védekezni.2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnakakkor is kiírtuk a munka elvégzését, most megismételtük.
Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. március 1 8.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám: Tárgy.

Mucsi András

311 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Az egyik a Kossuth u. 2. szám alatti tömbnél, ahol a cukrászda van, kérte a fák
nyakazását. Ezt már tavaly tavasszal is kérte, de nem csinálták meg, ezért ismét kéri, hogy amíg
beindul a vegetációs időszak, nyakazzák le a fákat ezen a területen. Amikor szeles, viharos
időjárás van, akkor lehet igazán látni, hogy a nagy fák hozzáérnek a falhoz és kikezdik a
vakolatot.
2. A másik interpellációja a Tóth utca és a Móricz Zsigmond utca sarkán lévő elhagyott
ingatlant érinti. Az a probléma, hogy sokan azt hiszik, hogy az elhagyott, Nemzeti
Eszközkezelő tulajdonában lévő ingatlanok területe szeméttelep. Nagyon sok törmeléket ás
szemetet hordanak oda valakik. Kérte az önkormányzatot, segítsen abban, hogy elszállíttassa
erről a területről az illegálisan lerakott hulladékot.
3. A harmadik kérdésben egyeztetett az alpolgármesterrel is: vannak Békésen olyan
helyek, amelyeket elég nehéz meghatározni. Elmondanák, hogy hol van lerakva szemét, de nem
tudják meghatározni a helyet, mert nincs neve. Ezt a közterületet úgy hívják, hogy Bartók Béla
utca. A Bocskai utcától a Nyíri, Kispince utcáig terjed ez a szakasz, ott van egy kis zug, ami a
7-es és a 8-as választókerület határa közé esik. Javasolta, hogy ezt a szakaszt nevezzék el Ibrány
köznek. Ez nem érint lakáscélú ingatlant, mivel egyetlen ház van ott, de az is a Bocskai utcára
van beszámozva. Kézen fekvő, hogy a városrésznek a nevét vegye fel.
4. A negyedik dolog, amiben segítséget kér, az a Jámbor utcát érinti. Ha a Jámbor utcán

kihajtanak északi irányba, akkor egy forgalmas szakaszra érkeznek, és úgy vannak a házak
megépítve, hogy nem lehet belátni az utat autóval. Ezen a szakaszon van kerékpáros, motoros
forgalom is az autóforgalom mellett. Maga is tapasztalja, hogy ez nagyon balesetveszélyes
útszakasz, hisz sokat sétál arra a gyerekekkel. Ha valaki megindul motorral vagy kerékpárral,
nem látja az autós. A lakókkal együtt azt kéri, hogy az önkormányzat helyezzen ki egy tükröt
erre a szakaszra, mert ezzel megoldanák a problémát.
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Válaszok:

1 . Békési Városfejlesztési ás Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
szerződéses kötelezettsége a munka elvégzése, erre felhívtuk figyelmét.
2. Tekintettel arra, hogy az ingatlan magántulajdonban van, az Önkormányzat nem
intézkedhet a szemét elszállításáról, arról a tulajdonos Eszközkezelőnek kellene gondoskodnia.
3 . Köszönettel vettük Képviselő Úr felvetését, a város egyéb utcáit is érintő változtatásokat
egy csokorba gyűjtve döntésre előkészítjük és a Képviselő-testület elé terjesztjük.
4. A szóban forgó útszakaszra helyezünk ki forgalmi tükröt.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. március 18.

Kálmán Tibor
polgármester


